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Betreft: Escalatie overlast vissers Heidemeer en komst vuurplek/ eventuele horeca op strand 

 
Geachte raadsleden en college van burgemeester en wethouders, 

 
Sinds 2 jaar ervaren bewoners van onze wijk in toenemende mate overlast van vissers in onze wijk en 
op en rondom het Heidemeer. Wij willen u in deze brief op de hoogte brengen van de huidige 
situatie en de problemen en steeds verder toenemende overlast die wij ervaren. Daarnaast maken 
we u kenbaar fel tegen de komst van een vuurplek op het strand te zijn, zoals opgenomen in het 
‘Uitbreiding verbeterplan recreatiegebied De Heide’ en de eventuele komst van horeca in de 
avonduren. We verwachten hierdoor een verdere toename van overlast. 

 
Overlast vissers 
In de afgelopen 2 jaren is door bewoners van onze wijk vele malen de gemeente benaderd met e-
mails, brieven, telefoontjes en bezoeken en aandacht gevraagd voor de overlast, maar een oplossing 
blijft uit en de overlast neemt alsmaar verder toe. Onze brief in oktober 2022 hebben we in een 
gesprek op 19 januari jl. met wethouder Jaap van Veen en wijkmanager Arend Toering op het 
gemeentehuis nader toegelicht. Op onze Algemene Ledenvergadering (ALV) van 19 april jl., waar ook 
beide heren en één van de fracties uit de gemeenteraad aanwezig waren, liepen de gemoederen 
hoog op toen dit onderwerp werd aangesneden.  

 
Waar we bang voor waren en voor hebben gewaarschuwd is inmiddels waarheid geworden. Het 
visseizoen is in alle hevigheid losgebarsten en de overlast in onze wijk is weer groter geworden. Voor 
alle duidelijkheid: wij begrijpen best dat men graag gebruik maakt van het Heidemeer om te gaan 
vissen en bij normaal gebruik en wanneer men zich houdt aan de regels dan is dat geen enkel 
probleem. Echter meer en meer bewoners in onze wijk hebben (sterk) negatieve ervaringen met 
vissende bezoekers, omdat bestaande regels met voeten worden getreden. Dit neemt nu dusdanige 
vormen aan dat er op korte termijn moet worden ingegrepen in de vorm van adequate handhaving 
van bestaande regels. Ondanks vele toezeggingen van de gemeente hiertoe in afgelopen jaren, is 
hiervan tot op heden geen sprake gebleken. Om u een indruk te geven hebben we een aantal 
ervaringen van onze bewoners in de bijlage van deze brief opgenomen. 

 
Bewoners zijn op een positieve manier gesprekken aangegaan met de overlast bezorgende vissers 
om ze te laten inzien welke overlast ervaren wordt, maar veelal volgde een grote mond en werd de 
overlast erger in plaats van minder. Sommige bewoners, die zelf lid zijn van de visfederatie, hebben 
de dialoog met de visfederatie gezocht, maar ook dit bood geen soelaas.  
In de afgelopen periode hebben meerdere bewoners melding(en) gemaakt van overlast en 
overtreding van geldende regels bij de politie (via de telefoon, maar ook door een bezoek te brengen 
aan het politiebureau). De overlast werd gemeld, maar in verreweg de meeste gevallen is de politie 
niet ter plaatse geweest. Een enkele keer is de politie wel ter plaatse geweest, maar het effect was 
nihil. De tenten bleven na het bezoek van de politie nog 2 nachten staan en er werd vrolijk door 
gevist terwijl men zich niet hield aan bestaande regels. 

 
Regelgeving en handhaving daarop 
De regels beschreven in het ‘Aanwijzingsbesluit kampeerplaatsen buitenkampeerterreinen gemeente 
Heerenveen’ zijn echter over duidelijk. Volgens art. 3 mag er alleen gekampeerd worden met een 
‘eenvoudig kampeermiddel’. Dit laatste betreft volgens het aanwijzingsbesluit: een paraplu, al dan 
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niet voorzien van daarbij horende flappen of een kleine tent. Ook is volgens art. 3 het plaatsen of 
geplaatst houden van eenvoudige kampeermiddelen alleen toegestaan binnen een afstand van 10 
meter van het water waarin wordt gevist en op minimaal 250 meter van bewoning. Ten aanzien van 
de boten staat er duidelijk op meerdere plekken rondom het meer dat motoren, inclusief elektrische, 
niet zijn toegestaan. En uiteraard vinden wij het niet meer dan normaal dat men zich houdt aan 
basale fatsoensnormen (geen geluidsoverlast in de nachtelijke uren, opruimen afval etc.). 
Stuitend vonden wij de opmerking van de politie dat de gemeente maar moest ingrijpen, omdat de 
politie naast waarschuwen niet zoveel zou kunnen doen nadat een bewoner overlast had gemeld op 
zaterdagavond 29 april jl. 
Iedereen moet zich gewoonweg aan de regels houden. Niets meer en niets minder. Als dat gebeurt, 
dan denken wij dat de overlast snel tot aanvaardbare proporties zal afnemen. Maar wij zijn nu ruim 2 
jaar met de gemeente in gesprek over deze problematiek en het probleem wordt alleen maar groter. 
Meerdere malen hebben we al onze ervaringen en gebeurtenissen met de gemeente gedeeld en 
aandacht gevraagd voor onze problemen. Meerdere keren hebben we van de gemeente de 
toezegging ontvangen dat adequaat gehandhaafd zou gaan worden. Hiervan is echter tot op heden 
geen sprake. 

 
Wij schrijven u deze brief om aandacht te vragen voor de overlast die wij ervaren en hopen erop dat 
er nu eindelijk adequate handhaving komt, zodat de overlast afneemt.  

 
Zorgen om nog meer overlast - Vuurplek en eventuele horeca in verbeterplan De Heide 
Wij zien verder op de website van de gemeente dat in de plannen voor ‘Uitbreiding verbeterplan 
recreatiegebied De Heide’ een vuurplek op het strandje is opgenomen en lezen dat een 
haalbaarheidsstudie wordt gedaan naar horeca. Op de meepraatavond over deze plannen in februari 
van dit jaar hebben wij onze zorgen al geuit over de overlast die dit met zich mee zal brengen. Een 
vuurplek op het strandje zal veelal jongeren aantrekken in de avond en nachtelijke uren en 
onherroepelijk meer overlast (muziek, luidruchtig praten, drank etc.) tot gevolg hebben. Het water 
draagt het geluid nu eenmaal ver en goed. Daarnaast overweegt men de komst van horeca. Een van 
de bewoners van onze wijk verwoordde het heel treffend tijdens de recente ALV: Simpel gezegd, 
horeca geeft overlast en daar zijn we bang voor! 
We zijn daarom fel tegen de komst van een vuurplek op het strandje en staan negatief tegenover 
horeca in de avonduren. 

 
Samenvatting 
Kort samengevat: om overlast tot normale proporties terug te brengen willen we de volgende 
maatregelen: 

• Adequate handhaving van bestaande regels t.a.v. vissen, overnachten in onze wijk en 
rondom het Heidemeer en varen met elektrische motorbootjes op het meer; 

• Geen vuurplek in het ‘Uitbreiding verbeterplan recreatiegebied De Heide’; 
• Geen horeca in de avonduren. 

 
Onze problemen en zorgen lijkt niet serieus te worden genomen, gelet op de recente ontwikkelingen, 
waardoor wij het vertrouwen in een oplossing zijn kwijtgeraakt. 

 
Wij wenden ons daarom nu tot u en hopen op uw aandacht voor onze problemen en zorgen! 

 

 

Met vriendelijk groet 
Het Bestuur van VVE Heidemeer Waterfase 

 
 



Bijlage: Voorbeelden overlast 

 
Om u een indruk te geven van onze ervaringen sommen wij hierna een aantal recente 
ontwikkelingen op:  

• Vanaf maart wordt er bij goed weer vrijwel elk weekend gekampeerd op het schiereiland 
naast het strand in het Heidemeer. Het terrein wordt geclaimd (andere recreanten kunnen 
niet meer bij de steigers) en omgedoopt tot “camping”.  Notabene vorig jaar zomer heeft een 
groepje vissers een week lang op het schiereilandje gekampeerd!  

• In de week van 17 april jl. is er in 1 week tijd 5 nachten lang gekampeerd in onze wijk 
tegenover Dopheide 27. De tentjes (en auto’s met aanhangwagen) stonden op minder dan 1 
meter van de openbare weg en op minder dan 20 meter van woningen. 

• Bijna dagelijks vaart men bij goed weer met elektrisch aangedreven motorbootjes op het 
meer. Voer wordt uitgestrooid, vislijnen worden verspreid over honderden meters uitgelegd, 
kampeerattributen en visgerei wordt naar de vislocatie gebracht. 

• Men vist met vislijnen van enkele honderden meters lang (met het elektrisch aangedreven 
bootje wordt de vishaak ver weg zorgvuldig in het water neergelegd, waarna men weer terug 
vaart naar de tent en wacht tot men ‘beet’ heeft). Het zwemmen of kanoën door deze lange 
vislijnen is voor kinderen gevaarlijk en voor andere mensen erg onprettig. Vele van dergelijke 
voorvallen hebben zich inmiddels voorgedaan tot grote ergernis. 

• Bewoners ondervinden veel overlast van visgerei (vishaken, vislijnen, gereedschap etc..) dat 
wordt achtergelaten aan de waterkant. Vorig jaar moesten bewoners hun hond laten 
opereren vanwege een vishaak in zijn mond. Ook is een hond verwond geraakt toen hij in 
een haak ging staan. Beide gevallen deze zich voor op slechts tientallen meters van hun huis! 
Ook in het water worden haken en lijnen achtergelaten wanneer vissen zich in het riet 
vastzwemmen. 

• Er is geen sprake van enige vorm van sanitaire voorzieningen, u mag raden waar men zijn of 
haar behoefte doet tijdens het kamperen….. 

• Afval wordt achtergelaten en niet opgeruimd (campinggasflesjes, open conservenblikjes, 
bierblikjes en drankflessen, sigarettenpeuken en jointpeuken, etc.). 

• Bewoners ervaren geluidsoverlast in de nachtelijke uren van de vissers en slapen hierdoor 
minder goed. Onze nachtrust is in het geding. Sommige bewoners zijn verhuisd van slapen 
aan de voorkant van de woning naar de achterkant! 

• Vissers parkeren hun auto’s in onze wijk en stappen vervolgens in hun elektrisch 
aangedreven boot om te gaan vissen dan wel om hun visgerei en tenten op de plaats van 
bestemming te brengen. Dagenlang staan auto’s geparkeerd bij bewoners voor de deur. 

 
Dit zijn enkele voorbeelden, welke zich wekelijks dan wel dagelijks voordoen. 
De frequentie en omvang van bovenstaande problematiek kunnen we bevestigen aan de hand van 
veel fotomateriaal en e-mails waarin bewoners hun ervaringen delen met ons bestuur. 

 

 

 

 

 

 


